
Van: Griffie
Aan: INFOPUNT
Onderwerp: FW: Graag uw aandacht voor gebrekkige bereikbaarheid van Urk met openbaar vervoer - aanvulling
Datum: maandag 27 maart 2023 10:17:48

Graag inboeken week 13

Van: [naam] <[naam]@hotmail.com> 
Verzonden: maandag 27 maart 2023 07:54
Aan: Griffie <Griffie@flevoland.nl>
CC: flevoland@boerburgerbeweging.nl
Onderwerp: Graag uw aandacht voor gebrekkige bereikbaarheid van Urk met openbaar vervoer
- aanvulling

Geachte leden,

Ik zie nu dat er de mogelijkheid is van een regiotaxi in de weekenden. Eerlijk gezegd, was ik niet 
op de hoogte van deze voorziening omdat dit ook niet zo 123 naar voren komt in de 
reisadviezenapps. Ik ben benieuwd of dit werkt en zal dit op korte termijn gaan uitproberen. 
Blijft over de verbazing dat een gemeente met ruim 21.000 inwoners zo gebrekkig bereikbaar is 
in de werkenden met het reguliere openbaar vervoer.

Met vriendelijke groet,
[naam]

Op 26 mrt. 2023 om 22:17 heeft [naam] <[naam]@hotmail.com> het volgende geschreven:


Geachte leden van de commissie Economie, Mobiliteit en Samenleving,

Als provincie bent u verantwoordelijk voor een goed openbaar vervoer netwerk
in de gehele provincie. Graag wil ik uw aandacht vragen voor het volgende
prangende probleem.
Ik ben een voormalig inwoner van Urk, thans woonachtig in Den Haag, en reis
graag met het openbaar vervoer. Het wordt mij echter bijna onmogelijk gemaakt
om de gemeente Urk in het weekend met het openbaar vervoer te bereiken. Ik
ben niet in het bezit van een rijbewijs.
Dit is des te knellender nu mijn beide ouders die op Urk woonachtig zijn, ernstig
ziek zijn. Door de slechte bereikbaarheid van Urk met het openbaar vervoer is
het zeer ingewikkeld om mantelzorg te verlenen bij mijn ouders.

Het wekt na enig onderzoek mijn verbazing dat een gemeente met 21.468
inwoners (cijfers inwoneraantal Urk 2022) zo gebrekkig bereikbaar is met het
openbaar vervoer. Zeker als je dit afzet tegen bijvoorbeeld de gemeente
Emmeloord met maar 5000 inwoners meer dan Urk.  Hierbij komen de volgende
vragen op: Waarom is er geen rechtstreekse busverbinding met Urk vanuit
Lelystad? Waarom moet een bus vanuit Lelystad altijd over Emmeloord gaan
terwijl dit een enorme omweg betekent voor een reiziger die de gemeente Urk
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wil bereiken? Waarom is het op zondag uberhaupt niet mogelijk om Urk met het 
openbaar vervoer te bereiken? Zelfs niet met een belbus of een soortgelijke 
voorziening?

Graag zou ik zien dat de provincie de verantwoordelijk voor een adequaat 
openbaar vervoernetwerk met meer urgentie oppakt. In april 2022 is er reeds een 
petitie ingediend door Urker studenten die pleiten voor meer bussen die 
rechtsreeks aansluiten op het treinnetwerk. Ik kan mij voorstellen dat dit een 
groeiende behoefte betreft vanuit de Urker bevolking met een jonge (studerende) 
populatie. Ik lees dat er pas eind 2023 wordt gestart met een nieuwe vervoerder 
EBS. Dat zal voor mijn huidige probleem waarschijnlijk te laat zijn.

Bedankt voor uw aandacht. Ik hoop dat ik bij u enigszins inzichtelijk heb 
gemaakt hoe een slechte bereikbaarheid met het openbaar vervoer kan uitpakken 
in een mensenleven. Ik ben benieuwd naar uw reactie.

Met vriendelijke groet,
[naam]
Den Haag
[telefoonnummer]


